
ZÁPIS č. 02/2023 

ze schůze prezídia CZQHA, konané 01. 12. 2023  
 

Přítomni: 

Ing., Bc. Lucie Ledecká, Ing. Martina Malinová, Ph.D., Bc. Drahomíra Košvancová 

Program: 

1. Zahájení  

2. Educational Market Place  

3. FEQHA 

4. Plánované akce na rok 2024 

5. Návrh bodů do programu Valné hromady a stanovení termínu. 

6. Diskuze 

 

1. Schůzi zahájila v 17:00 prezidentka CZQHA Martina Malinová, přivítala přítomné a seznámila je s navrženým programem, 

který byl bez požadavků na doplnění schválen. 

 

2. Martina Malinová informovala členy prezídia, že pro rok 2024 byla CZQHA vybrána do EMP. Po krátké skype schůzce 

s ostatními členy prezídia v létě, bylo rozhodnuto, že se požádá o možnost tréninku s Working Cow Horse trenérem, jelikož 

se tato disciplína v Čechách dynamicky rozvíjí. 22. listopadu bylo AQHA potvrzeno zařazení CZQHA do programu pro rok 

2024. 

Prezídium vzalo tuto informaci na vědomí. 

 

3. Martina Malinová informovala prezídium o tom, že FEQHA stále nefunguje tak, jak by bylo třeba. Nicméně došlo ke změně 

personálního obsazení prezídia a lze předpokládat, že dojde snad i ke změně fungování asociace.  K dnešnímu dni stále nemá 

CZQHA přehled o tom, kdo startoval např. na evropském šampionátu za ČR. FEQHA požaduje úhradu členství, aby čeští 

reprezentanti mohli soutěžit o mistrovské tituly, ale nedokáže poskytnout zpětnou vazbu. Před šampionátem 2024 toto bude 

hlavním tématem k diskuzi mezi CZQHA a FEQHA. 

Prezídium vzalo tyto informace na vědomí. 

 

4. Martina Malinová informovala prezídium o plánované akci Festival hřebců amerických plemen, který by se měl konat 

v termínu 30.3.2024. Vzhledem k plánované účasti dobytkářských hřebců bylo opět potvrzeno místo konání na Galloway 

farmě v Roupově, která dosud nabízí nejkvalitnější zázemí pro takovouto akci. Dráža Košvancová informovala prezídium o 

tom, že je opět v plánu konání menší jednodenní AQHA approved show v rámci závodů Seesee cupu. Více přednese D. 

Košvancová na VH. 

D. Košvancová dále informovala o tom, že ze strany závodníků nebyl na Moravě zájem a letošní jednodenní show byla proto 

zrušena. Poplatky do AQHA však byly uhrazeny a bylo by dobré je tedy využít pro takovou malou show v roce 2024. 

Prezídium vzalo tyto informace na vědomí. 

 

5. Prezídium se předběžně shodlo na základních bodech plánované VH. Jednak bude nezbytné nominovat zástupce, který pojede 

reprezentovat CZQHA na AQHA Convention do Las Vegas v březnu 2024. Bude detailněji představen plán akcí na rok 2024. 

Prezídium odsouhlasilo základní body pro nadcházející VH. 

 

6. Lucie Ledecká oznámila plánovanou rezignaci na post finanční manažerky v CZQHA. Nadcházející VH tedy bude volební a 

bude se volit jeden člen do prezídia. 

Prezídium vzalo tyto informace na vědomí. 

 

Martina Malinová ukončila schůzi prezídia v 19.00 

Zapsala: Drahomíra Košvancová, dne 01. 12. 2023 

Podepsaní všichni zúčastnění členové prezídia CZQHA: 

Lucie Ledecká      Martina Malinová  Drahomíra Košvancová 


